Youth Movement in Great Britain and USA

1. Youth and youth movement over decades have become important factors in the life of both countries. 

2. Numerous youth organization have been formed since the second world war, uniting young people from all classes and sections of the population. 

3. Youth movement is not free of some problems, which result from a number of factors, depending on the grounds, on which the organization was formed. 

4. In the USA exists a Young Republican Federation, Young Christian Association, some religious organizations for Jewish youth. 

5.There also exist some political organizations like Students' Coordinative Committee of Non-Violent Action and Students For Democratic Society. 

6. Youth organization Greenpeace deals with most urgent ecological problems of today's world. 

7. It protests against nuclear weapon tests, sea and soil pollution, etc. 

8. Some young people work in their church organizations: help elderly people or work in hospitals. 

9. There are even some groups, where young people help released prisoners to start their life a-new. 

10. Sport clubs are characteristic youth organizations in the US and UK. 

11. They unite people, who are interested in baseball, football, basketball, golf, etc. 

12. There are also exist interest clubs. 

13. You can attend any club: from theatre clubs to bird-watching 

Перевод текста: Youth Movement in Great Britain and USA

1. Молодежь и движение молодежи за десятилетия стали важными факторами в жизни обеих стран. 

2. Многочисленная организация молодежи была сформирована начиная со второй мировой войны, объединяя молодых людей от всех классов и секций населения. 

3. Движение молодежи не свободно от некоторых проблем, которые следуют из множества факторов, в зависимости от оснований, о которых была сформирована организация. 

4. В США существует Молодая Республиканская Федерация, Молодая христианская Ассоциация, некоторые религиозные организации для еврейской молодежи. 

5. Там также существуют некоторые политические организации как Сочинительный Комитет Студентов Ненасильственного Действия и Студентов Для Демократического Общества. 

6. Организация молодежи Гринпис имеет дело с самыми срочными экологическими проблемами сегодняшнего мира. 

7. Это выступает против тестов ядерного оружия, моря и загрязнения почвы, и т.д. 

8. Некоторые молодые люди работают в их церковных организациях: помогите пожилым людям или работе в больницах. 

9. Есть даже некоторые группы, где молодые люди помогают освобожденным заключенным начинать их жизнь снова. 

10. Спортивные клубы - характерные организации молодежи в США и Великобритании. 

11. Они объединяют людей, которые интересуются бейсболом, футболом, баскетболом, гольфом, и т.д. 

12. Есть, также существуют клубы интереса. 

13. Вы можете посетить любой клуб: от театральных клубов до орнитологии.

